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Så används våra pengar 2017
Nästa år ökar utgifterna för bland annat värme, el och vatten/avlopp. Samtidigt måste vi spara mer inför de 
stora investeringar som vi vet kommer, som stambyte och fönsterrenovering. Intäkterna ökar något tack vare
ett bättre avtal med den nya lokalhyresgästen men bara med några procent. För att hålla avgifterna på 
samma nivå är det tvunget att hushålla.
En stor kostnad under de senaste åren har varit juristhjälp. Föreningen har dragits in i en rad tvister som 
kostat mycket pengar. Det är slut med det hädanefter. Styrelsen har beslutat att inte en krona ska gå till 
advokater nästa år. 
Utgifterna för reparationer och underhåll har varit höga i år. Det har gällt engångshändelser, typ installation 
av snösmältningsanläggning och reparation av söndergnagda avlopp, vilket förhoppningsvis inte 
återkommer. Taktillträdet kommer troligen att byggas först nästa år men för det finns pengar reserverat så 
det är inte medtaget i budgeten.
Fortfarande betalar föreningen ränta och amortering på ett lån. Tanken var att lånet skulle betalas tillbaka. 
Det var inte möjligt på grund av ett oväntat krav från Respons Entreprenad där styrelsen nådde förlikning.

Intäkter 2017 2016 (uppskattat)
• Årsavgifter 862 000 862 000
• Lägenhetshyror 69 240 69 240
• Lokalhyror 558 500 523 236
• Fastighetsskatt för lokal 44 400 39 756

1 534 140 1 494 232
Utgifter
• Värme, el, bredband, vatten och avlopp: 688 000 659 066
• Städning, renhållning, snöröjning: 158 000 123 942
• Reparationer och underhåll: 150 000 204 172
• Sparande till kommande rep o underhåll: 250 000 76 266
• Försäkring, skatt, advokat och förvaltning: 210 640 354 161
• Räntor och amortering: 21 000 20 000
• Revision, styrelsearvode: 56 500 56 625

1 534 140 1 494 232

Inget bygglov för taktillträdet
Det tidigare bygglovet för att bygga taktillträdet blev för gammalt och måste sökas igen. Denna gång  
meddelar emellertid Stadsbyggnadskontoret att bygglov inte kommer att beviljas. Motiveringen är att det 
blir fult med en balkongliknande avsats på fasaden mot gården då det inte finns andra balkonger där. 
Föreningen har tagit hjälp av arkitektbyrån Nesto.
– Vi ska påtala för Stadsbyggnadskontoret att bygglovet måste beviljas eftersom taktillträdet behövs ur 
säkerhetssynpunkt, exempelvis för att möjliggöra brådskande takskottning, säger Johan Hansson på 
Hansson & Hööglund.

 Värmen snabbstartades
Nyligen ökades trycket tillfälligtvis i alla radiatorer för att få ordentlig fart på genomströmningen. Samtidigt 
höjdes temperaturen under några dagar. 
– Det verkar som om värmen når ut till samtliga element i lägenheterna nu och att läget är under kontroll, 
kommenterar Johan Hansson.

> vänd



Råttsäkert avloppsrör installeras v 46
Den 14 november påbörjas arbetet att laga de söndergnagda avloppsrören i lägenheten i 18 B. Enligt Rikard 
Svensk på K2-Gruppen beräknas arbetet vara klart samma vecka

Nu smälter snön på takterasserna 
Takvärmen i två lägenheter i 18 och 18 A är nu kompletterade så att den också omfattar terasserna. 
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